
11. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKRÝ LOM 

 
Termín konání: úterý 13. února 2024 od 19:00 hod. v místnosti obecního úřadu. 

 
Přítomni: Brůžek Miroslav, Dychtl Petr, Ehrlich Martin, Kursa Jaroslav, Šnorková Markéta, Vaclík 

Václav, Zvoníčková Denisa 
Dále přítomni: M. Vaclíková 
  

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Rozpočtová opatření 
3. Smlouva o spolupráci při pořizování DTM s Jč. krajem 
4. Dodatek smlouvy o likvidaci odpadů s ODPADY-JIH 
5. Vodovody obce 
6. Informace z výborů 
7. Informace z obecního úřadu 

 
1. Zasedání Zastupitelstva obce Mokrý Lom (dále zastupitelstvo) bylo zahájeno v 19:01 hodin 

starostou obce Martinem Ehrlichem („dále jako „předsedající“). Předsedající konstatoval, že 
zasedání bylo řádně svoláno v souladu s jednacím řádem. Předsedající dále z prezenční listiny 
přítomných členů ZO (viz příloha č. 1) konstatoval, že přítomno je 7 členů ZO, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Ke zveřejněnému zápisu z minulého jednání nikdo 
nevznesl výhrady. 

Předsedající určil zapisovatelem M. Brůžka a ověřovateli zápisu D. Zvoníčkovou a P. Dychtla, 
kteří tuto funkci přijali. 

Předsedající vyzval ke schválení programu podle návrhu, který byl vyvěšen na úřední desce, 
pokud někdo ze zastupitelů nemá bod k doplnění. 

Návrh usnesení 2024-11/1: Zastupitelstvo schvaluje program jednání podle návrhu zveřejněného na 
úřední desce. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

2. Předsedající seznámil ZO s rozpočtovým opatřením č. 12/2023 (příloha č. 2), které je 
zveřejněno i na webových stránkách obce. K tomuto bodu jednání nikdo z přítomných 
nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady.  

 
Návrh usnesení 2024-11/2: Zastupitelstvo bere na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 12/2023. 

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Předsedající seznámil ZO s návrhem Smlouvy o spolupráci při digitalizaci objektů technické 
infrastruktury ve veřejném vlastnictví pro DTM Jihočeského kraje sjednávanou mezi 
Jihočeským krajem a obcí Mokrý Lom (příloha č. 3). Kraj se smlouvou zavazuje k provedení 
digitalizace objektů TI v majetku obce a následné předání dat obci. K tomuto bodu jednání 
nikdo z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady. 

 
Návrh usnesení 2024-11/3: Zastupitelstvo schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při digitalizaci 

objektů technické infrastruktury ve veřejném vlastnictví pro DTM Jihočeského kraje. Výsledek 
hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 



4. Předsedající seznámil ZO s návrhem dodatku ke smlouvě o zajištění provozu sběrného dvora, 
převzetí a odstraňování odpadů sjednané mezi společností ODPADY-JIH a obcí Mokrý Lom 
(příloha č. 4). Důvodem je navýšení koncových cen o inflaci roku 2023. K tomuto bodu jednání 
nikdo z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady. 

 
Návrh usnesení 2024-11/4: Zastupitelstvo schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě o zajištění provozu 

sběrného dvora, převzetí a odstraňování odpadů se společností ODPADY-JIH. Výsledek 
hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

5. Předsedající seznámil ZO s návrhem dodatku k vodovodnímu řádu obce na r. 2024 (příloha č. 
5), který je obdobný jako v minulých letech. Loni bylo přistoupeno ke zvýšení odběru bez 
nutnosti konzultace se správcem vodovodu (3 m3, u bazénu 4 m3 za den) vzhledem 
k modernizaci zařízení na sledování hladiny vody. Jde o organizační opatření, které má 
předejít rychlému poklesu zásoby vody v letním období. Předsedající informoval o aktuálních 
přítocích z pramenišť, vzhledem k vydatným zimním srážkám je situace standardní a 
stabilizovaná. Vydatnost staršího a chuťově hodnotnějšího pramenu je s rezervou dostatečná 
pro pokrytí spotřeby PV v obci, a proto je voda z novějšího pramene nyní nevyužívána.           
J. Kursa informoval o stavu PV v Polžově, vody je dostatek. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.  
 

Návrh usnesení 2024-11/5: Zastupitelstvo schvaluje Dodatek k provoznímu řádu veřejného vodovodu 
Mokrý Lom s platností od 1.4.2024. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo 
přijato. 

 

6. Předsedající požádal předsedy jednotlivých výborů o zprávu o proběhlé či plánované činnosti 
jednotlivých výborů.  

- Finanční výbor se sešel 7.2., shledáno vše v pořádku, bez pochybení. 

- Kontrolní výbor se sešel 9.1. Provedl kontrolu za období 10-12/2023 s výsledkem bez 
závad. Další schůze kontrolního výboru je plánována na 7.5.2024. 

- Audit KÚ je plánován na konec května. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.  
 

Návrh usnesení 2024-11/6: Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti výborů. Výsledek 
hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

7. Vedení obce informovalo: 

 

- 10. března bude vyvěšena tibetská vlajka v rámci akce Free Tibet 

- Bylo gratulováno k jubileu J. Krčínovi a L. Šahynovi 

- Byla provedena oprava VO 

- 11.2.2024 proběhla v Polžově Masopustní koleda, za zastupitelstvo přítomen 
místostarosta 

- Propadá komunikace III/15226 ve správe SÚS u Moravců - bude nutné ji opravit 



- V. Vaclík požaduje pro zimní údržbu ořez stromů kolem cest do Lahutě a Polžova. 1 metr 
od krajnice, 4 metry do výšky. Bude zaurgováno u SÚS T. Sviny. 

- V rámci řešení agendy BRO - nakládání s biologicky rozložitelným odpadem - byly v 
dotačního programu poptány dva kontejnery. O objemu 12 m³ na větve a objemu 6 m³ 
na jemnou frakci (tráva, listí). 

- Do vybudovaného přístřešku budou pořízeny skladné pivní stoly / sety 

- Na závěr byl M. Vaclíkovou přednesen požadavek k rekultivaci sportoviště na parcelách 
2578/1 a 2578/6. Dle názoru M. Vaclíkové nemají větší děti k dispozici vhodné podmínky 
ke sportu. S dětmi ale nejednala a zájem si neověřovala, nemá proto ani požadavky na 
provedení a vybavení. Dále nabídla ZO vyřízení dotace na sportoviště, více 
nespecifikováno. Starosta nejprve informoval, že druhá z uvedených parcel je soukromá a 
požadavek zřídit obecní sportoviště na soukromém pozemku není relevantní. Požadavek 
na sportoviště byl také opakovaně předmětem předchozích jednání ZO, které došlo ke 
shodě uvolnit prostředky primárně na zřízení projektové dokumentace k chodníkům v 
obci a odložit rekultivaci sportoviště. Při dalším projednávání došlo ZO k obecné shodě na 
záměru do budoucna doplnit prostor mezi dětským hřištěm a OÚ o workoutové hřiště a 
stávající sportoviště po ověření zájmu o využívání jen základně zrekultivovat a doplnit 
např. o branky. Ke zjištění zájmu o provoz hřiště bude provedena anketa na FB. Vedení 
obce osloví případné zájemce o sport a jejich rodiče s žádostí o spolupráci. Pokud bude o 
sportoviště a také jeho správu zájem, bude se ZO rekultivací dále zabývat. 

- Příští zasedání bude 16.4.2024 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:58 hod. 

 

Zapsal: M. Brůžek 

Ověřovatelé: P. Dychtl, D. Zvoníčková 


